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Daarzs – Vai tas ir normāli, ka šājā Pa

Vai tas ir normāli, ka šājā Pandēmijas laikā, Balto kāpu ir pārpludinājuši tūristu bari? Vai
Saulkrastu pašvaldības policija un dome tā no malas noskatīsies, ka visādi atpūtnieki
cenšās ievazāt nāvējošo infekciju Saulkrastos? Vai varbūt tas ir mudinājums vietējiem
iedzīvotājiem pašiem ieviest kārtību Saulkrastu teritorijā? Lūdzu norīkot nemitīgu kontroli,
lai Saulkrastos neiebrauktu garlaikotie atpūtnieki no dažādām Latvijas pilsētām! Mēs
esam kūrortpilsēta, bet negribam būt izmiris infekciju perēklis!


